
                                                                           Z Á P I S N I C A 

                            z 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ochodnica, 

                                  konaného dňa 09.09.2024  v zasadačke budovy OÚ. 

 

Prítomní:  
Starosta obce:                    Radoslav Ďuroška 
Zástupca starostu obce:   Anna Ďuratná  
 
Poslanci OZ:                        Martin Kuchta 
                                              Ing. Milan Mizera 
                                              Lukáš Turčák 
                                              Žaneta Bambúchová 
                                              Mgr. Zuzana Škorvanková 
 
Hlavný kontrolór obce:    Ing. Stanislav Jančiga 
 
Neprítomní poslanci:       Ing. Milan Mečár 
 
Ďalší prítomní:              p. Zdenko Žabka, p. Emanuel Plátek, p. Peter Svrček, Mgr.      

Kolenčíková  Denisa, RNDr. Edita Brisudová, PaedDr. Pijaková 

Alena 

 

Program: 

 
1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky  

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 
2. Návrh zámeru na opravu miestnej komunikácie k p. Žabkovi 

Predkladá: Ing. Milan Mečár, poslanec  OZ 
3. Realizácia zámeru rekonštrukcie  elektroinštalácie MŠ a práce naviac 

Predkladá: Ing. Milan Mečár, poslanec  OZ 
4. Návrh zámeru na usporiadanie vlastníckych vzťahov prístupovej cesty k domu smútku 

v úseku parcely E-KN 140/1 
Predkladá: Ing. Milan Mečár, poslanec OZ 

5. Prerokovanie nových žiadostí od občanov 
Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

6. Návrh rozpočtového opatrenia  MŠ č. 2/2024  
Predkladá: PaedDr. Alena Pijáková, riaditeľka MŠ 

7. Čerpanie rozpočtu MŠ za druhý štvrťrok 2024 
Predkladá: PaedDr. Alena Pijáková, riaditeľka MŠ 

8. Návrh rozpočtového opatrenia  ZŠ č. 2/2024 
Predkladá:  RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka ZŠ 

9. Čerpanie rozpočtu ZŠ za druhý štvrťrok 2024 
Predkladá:  RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka ZŠ 

10. Kontrola plnenia uznesení  
Predkladá: Ing. Stanislav Jančiga, kontrolór obce 

11. Správa o činnosti komisii OZ 
Predkladá: predsedovia komisii 

12. Správa starostu o činnosti od predchádzajúceho OZ, ciele do ďalšieho OZ  
Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

13. Správa o finančných pohľadávkach obce za miestne dane a odpady, platby za vodu, 
platby za nájom bytov zmena stavu od predchádzajúceho OZ 
Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

14. Správa o finančných záväzkoch obce v lehote a po lehote splatnosti 
Predkladá: Mgr. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce 



15. Návrh rozpočtového opatrenia č. 7/2024  
Predkladá: Mgr. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce    

16. Návrh rozpočtového opatrenia podnikateľskej činnosti č. 2/2024  
Predkladá: Mgr. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce    

17. Čerpanie rozpočtu obce za druhý štvrťrok 2024 
Predkladá: Mgr. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce    

18. Čerpanie rozpočtu podnikateľskej činnosti za druhý štvrťrok 2024 
Predkladá: Mgr. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce    

19. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Ochodnica na II. polrok 2024 
Predkladá: Ing. Stanislav Jančiga, kontrolór obce 

20. Rôzne  
21. Diskusia 
22. Záver    

 
 

K bodu č. 1: 

Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Radoslav Ďuroška. 

Privítal všetkých prítomných, uviedol, že zasadnutie OZ je nahrávané, že je prítomných päť  

poslancov  a Obecné zastupiteľstvo je teda uznášaniaschopné.  

                                                                                                                                          

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje program zasadnutia OZ. 

 

Za:            5     Ing. Milan Mizera, p. Martin Kuchta, Mgr. Zuzana Škorvanková, p. 

Žaneta Bambúchová, p. Lukáš Turčák    

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 174/2024  bolo prijaté.           

                                                                                                                            

Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

 

 Do návrhovej komisie starosta určil:  Mgr. Zuzka Škorvanková, p. Žaneta Bambúchová 

 Overovatelia zápisnice:                       p. Martin Kuchta, p. Lukáš Turčák   

 Zapisovateľka:                                    Mgr. Dana Červená 

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ schvaľuje:  

návrhovú komisie: Mgr. Zuzana Škorvanková, p. Žaneta Bambúchová  

overovateľov zápisnice : p. Martin  Kuchtu, p. Lukáš Turčák, 

       zapisovateľku : p. Dana Červená  

Za:            5 p. Žaneta Bambúchová, p. Lukáš Turčák, Ing. Milan Mizera,  p. Martin 

Kuchta,  Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 175/2024 bolo prijaté.               

 



 

Bod č. 2 : 

Návrh zámeru na opravu miestnej komunikácie k p. Žabkovi 

 

p. Mečár -  K technickému  stavu  miestnej komunikácie som viedol  spolupracu  s Ing. P.  

Šutým. Bol vám zaslaný  návrh technického riešenia a cenová ponuka od firmy Ekostav 

Oščadnica.  

Pod vozovkou sa hromadí voda, ktorá  spôsobuje prelomenie krytu. Na riešenie situácie 

určitého úseku je navrhnutý oporný múr  pri rodinnom dome č. 178. Navrhujem, aby sa  

prerokovala situáciu so všetkými občanmi ulice, aby im bolo predstavené technické riešenie.  

Dopad na rozpočet obce bude taký, že sa bude čerpať z  Rezervného fondu.  

 

p. Turčák - Bolo by vhodné osadiť kanalizačnú rúru, ak ju tam už  môžeme dať ? 

p. Mečár -  To by sme museli spracovať technické riešenie podľa noriem, by sme museli celé 

riešiť na novo.   

p. Turčák - Či budeme náklady na múr hradiť v rámci obce ? 

p. Mečár -  Je to na posúdenie. Nadzemnú časť si urobia majitelia rodinného domu ale 

podzemnú železobetónovú konštrukciu na zaťaženie vozovky bude riešiť obec.  

p. Plátek - Celá cesta je pod vodou  aj môj  dom. Vodovodná šachta, ktorú má dcéra pri 

rodinnom dome je vždy keď prší plná. Musíme ju pravidelné vyberať. Celé je to  pod tlakom 

vody. 

p. Mečár - Toto  je riziko celej tejto lokality. Toto nemôžeme my riešiť.  

p. Plátek - Bola to  vždy len poľná cesta. Tam nebola nikdy cesta. Voda ide z hôr. Vyviera 

spopod asfaltového povrchu von.  

p. Mečár -  Bolo to doteraz neodborne riešené. Nie je tam drenáž preto navrhujem jej 

doplnenie.  

p. Plátek - Chodievam tam  od mala  a vždy tam bola voda, vždy tam bolo mokro.  

p. Žabka - K návrhu technického riešenia - Plocha P 6 nevidím dôvod, aby sa tam robila 

drenáž. Nakoľko tam ide rúra s dostačujúcim priemerom obsypaná štrkom. P 5 odstránenie 

asfaltového kobercu je tam betónový podklad. Bude asi komplikované. Prečo sme  nerobili 

cestu keď bola možnosť  za 17 000,- €  ale teraz ideme za 54 000,- € a nebude  spravená ani 

celá. Či má obec toľko peňazí ? Myslím, že je to zbytočné robiť takú drahú, ak sa bude ešte 

robiť kanalizácia, je to asi zbytočné. P. Šutý robí stále cesty a odporúčal dať  obmedzenie vo 

váhe na túto ulicu  a myslím, že je to správne.  

p. Kuchta -  Nosnosť sme už riešili majú to aj iné obce.  

p. Žabka -  Ak tam plánujete výstavbu tak dajte do podmienky obmedzenie tonáže vozidiel  

a potom nech stavajú. Ľudia tam kúpia lacné pozemky a urobí sa im tam drahá cesta.  

p. Mečár -  Je to najdrahšia ulica v obci a keď to je takto tak to značí, že odvedená práca je 

tam vykonaná neodborne. Sú tam deformácie, ktoré prinášajú ďalšie obmedzenia.  

p. Turčák  -  Dávam ti za pravdu, ale keď chcú cestu za 17 000 ,- €  a keď spĺňa podmienky,  

tak to urobme.  

p. Žabka -  Nás ta cesta  stála peniaze a postavili sa ďalšie rodinné domy  a neprispeli 

k ničomu.   

Členovia komisie výberového konania  - p. Martina Kuchtu, p. Karola Šamaja  a Ing. Milana 

Mečára. 

Názor starostu  -  Nie som,  zdatný v tomto smere ale myslím si, že P7 by mohlo spĺňať 

podmienky. Som za umiestnenie značenia - zákaz na  26 ton.  

 

Návrh uznesenia :  

 



OZ v Ochodnici schvaľuje zámer opravy miestnej komunikácie k pánovi Žabkovi 

nachádzajúcej sa na parcelách C-KN 2119/2, 1373/2, 2249/11, podľa diagnostiky porúch a 

technického návrhu s úpravami  Ing. Milana Mečára, poslanca OZ, z 20.6.2024, a ukladá 

správe obce zabezpečiť vypracovanie nezávislého rozpočtu stavebných prác, výberové 

konanie na zhotoviteľa a na technický dozor. OZ určuje komisiu výberového konania 

v zložení z členov stavebnej komisie, p. Martina Kuchtu, p. Karola Šamaja        a Ing. 

Milana Mečára. Zároveň ukladá správe obce následne zvolať dotknutých občanov na 

prerokovanie. Termín vypracovania rozpočtu do 23.09.2024, termín výberového konania 

do 10.10.2024. 

 

Za:            6 p. Žaneta Bambúchová, p. Anna Ďuratná, p. Lukáš Turčák,                       

p. Martin Kuchta, Ing. Milan Mizera, Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 176/2024 bolo prijaté.               

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje zámer umiestnenia zvislého dopravného značenia 

s obmedzením tonáže vozidiel na 26 ton na miestnej komunikácii pri dome č. 190 a č. 196 

a ukladá správe obce zabezpečiť PD s vyjadrením dopravného inžiniera a vydať 

rozhodnutie cestného správneho orgánu s termínom do 10.10.2024. 
 

 Za:            6 p. Žaneta Bambúchová, p. Anna Ďuratná, p. Lukáš Turčák,                       

p. Martin Kuchta, Ing. Milan Mizera, Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

             Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 177/2024 bolo prijaté.           

     

3. Realizácia zámeru rekonštrukcie  elektroinštalácie MŠ a práce naviac 

 

p. Mečár - Pôvodný zámer sa podaril. Realizácia prác prebiehala úspešné, boli sme pravidelné 

informovaní o ich priebehu. Je to   rekonštrukcia, a niečo sa  dalo predvídať niečo nie. 

Nemáme k dnešnému dňu definitívny rozpočet lebo tam boli práce naviac.  

Práce sú uzavreté akurát práce na viac nie sú ešte vyčíslené. Vznikla požiadavka 

personálu  kuchyne, že  nemajú riešenú šatňu. Kontaktoval som projektanta, prečo to projekt 

neobsahoval. Vyjadril sa, že tam bol ešte kotol  a tým to nebolo riešiteľné. Dnes je tam zmena 

a pravdepodobne to bude možné riešiť.  

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správu o priebehu a ukončení realizácie rekonštrukcie 

elektroinštalácie MŠ a prác naviac.  

 

             Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 178/2024 bolo prijaté.               

 



 

4. Návrh zámeru na usporiadanie vlastníckych vzťahov prístupovej cesty k domu 

smútku v úseku parcely E-KN 140/1 

 

p. Mečár -   Začiatok úseku prístupovej cesty k domu smútku nemáme vo vlastníctve obce. 

Podielový vlastník p. T. D. chce odčlenenie  svojho vlastníckeho podielu, a  k tomu by sa 

mala pričleniť aj  obec. Na cestu potrebujeme cca 130 m² ale obec by mala rozmýšľať aj 

o kúpe   plochy  pre umiestnené plastové kontajnery na separovaný zber.  

 

p. Mečár -  Navrhujem postup :  

Vypracovať GP a neskôr znalecký posudok. Obec má podiely na ďalších parcelách. Necháme 

ďalšie kroky na právnika. Osloviť podielových vlastníkov.   

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ schvaľuje zámer na usporiadanie vlastníctva pozemku pod začiatočným úsekom 

prístupovej cesty na horný cintorín, ktorý sa nachádza na parcele EKN 140/1, vedenej na 

LV č. 8134, s výmerou 868 m2, druh pozemku "Trvalý trávny porast" a ukladá správe 

obce zabezpečiť geometricky plán, znalecky posudok, oslovenie všetkých podielových 

vlastníkov k možnosti predaja podielov a zabezpečiť prípravu právnych úkonov. Termín 

GP, oslovenie podielových vlastníkov do 01.10.2024. 

 

Za:            6 p. Žaneta Bambúchová, p. Anna Ďuratná, p. Lukáš Turčák,                       

p. Martin Kuchta, Ing. Milan Mizera, Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

     Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 179/2024 bolo prijaté.               

5. Prerokovanie nových žiadostí od občanov 

 

Svrček žiadosť č. OU 359/2024  

p. Svrček -  Žiadam o zakreslenie parkovacích čiar pred KD, inštaláciu klimatizačnej 

vykurovacej jednotky  v priestore na poschodí (trojka) a rekonštrukciu elektroinštalácie 

v priestore.  

p. Kuchta  - Súhlasím s vyznačením čiar je to hrozné, ako tam parkujú.  

p. kontrolór -  Vyznačiť parkovacie miesta má svoj postup, normy a hlavná cesta nie je 

v správe obce.   

p. Svrček -  Navrhujem, aby tam mohol aspoň autobus zastaviť. Keď auta stoja pri drevenici 

nad kultúrnym domom celý deň,  tak tam má problém zastaviť.  

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie žiadosť p. Petra Svrčka číslo 359/2024 a odstupuje ju 

na prerokovanie do komisie životného prostredia a športu. 

 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 180/2024 bolo prijaté.      

          

Svrček žiadosť č. OU 353/2024 



p. kontrolór -  Môžeme vám uhradiť základné veci ale tie, čo potrebujete. Robí sa v kultúrnom 

dome bez súhlasu obce. Váš návrh sa mi nepáči aj z toho ohľadu, že sa znova poškodí  fasáda. 

Radšej keby sa dala jednotka umiestniť mimo fasády.  

Žiadosť sa posúva do stavebnej a finančnej komisie, ktorá sa zvolá do termínu 04.10. 2024.  

 

p. Svrček - Chcem sa opýtať, či je už miestnosť číslo 3 vo verejnom obstarávaní ? 

p. kontrolór -  Má to svoj postup podľa stanoveného zákona. Je zmena zákona, kde obec 

nemôže sama stanoviť cenu ale musí byť stanovená znaleckým posudkom.   

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie žiadosť p. Petra Svrčka číslo 353/2024 a odstupuje ju 

na prerokovanie do komisie životného prostredia a športu. 

 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 181/2024 bolo prijaté.      

 

 

6. Návrh rozpočtového opatrenia  MŠ č. 2/2024  

 

p. Pijakova - Úprava  návrhu  rozpočtu  je z  dôvodu získania dotácie na vybudovanie 

technického kútika v MŠ.  

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje úpravu rozpočtu MŠ z dôvodu získania finančných 

prostriedkov z Grantového programu KIA – Technické kútiky. Zmena je zapracovaná 

v Rozpočtovom opatrení č. 2/2024. 

 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 182/2024 bolo prijaté.      

 

7. Čerpanie rozpočtu MŠ za druhý štvrťrok 2024 

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

p. Pijáková - Výrazné zmeny čerpania rozpočtu nepredpokladáme.  

p. kontrolór -  Zatiaľ máte čerpanie rozpočtu v norme, mzdy aj všetko.  

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správu o čerpaní rozpočtu MŠ za druhý štvrťrok 2024. 

 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 183/2024 bolo prijaté.      

 

8. Návrh rozpočtového opatrenia  ZŠ č. 2/2024 

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

p. Brisudová - Prečítala návrh rozpočtovej  úpravy  č. 2/2024. 

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie úpravu rozpočtu ZŠ. Zmena je zapracovaná v Úprave 



rozpočtu ZŠ č. 2/2024.  

 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 184/2024 bolo prijaté.      

 

9. Čerpanie rozpočtu ZŠ za druhý štvrťrok 2024 

    Čerpanie rozpočtu ŠKD, CVČ, ŠJ za druhý štvrťrok 2024 

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správu o čerpaní rozpočtu ZŠ za druhý štvrťrok 2024.   

 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 185/2024 bolo prijaté.      

 

 

Návrh uznesenia :  

 

     OZ v Ochodnici berie na vedomie správu o čerpaní rozpočtu ŠKD, CVČ, ŠJ za druhý  

štvrťrok 2024.   

 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 186/2024 bolo prijaté.      

 

p. Turčák -  Pristúpili ste na nové opatrenia zabezpečenia ZŠ po krádeži ? 

p. Brisudová -  Áno.  

p. Brisudová - Bolo by vhodné umiestniť značenie - Zákaz vjazdu  aut do areálu a venčenie 

psov. Chodia nám tam venčiť psov je to nehygienické, musíme po nich upratovať.   

 

10. Kontrola plnenia uznesení  

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

 

Správu o výsledku kontroly plnenia uznesení obecného zastupiteľstva predložil  Ing.          

Stanislav Jančiga, hlavný kontrolór obce. 

 

      Viď príloha č. 1. 

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce o stave plnenia 

uznesení prijatých OZ v Ochodnici.   

 

           Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 187/2024  bolo prijaté.       

 

11. Správa o činnosti komisii OZ 

 

Komisia finančná a správy majetku  

Predseda p. Mizera  

p. Mizera - Komisia nezasadala, dôvodom bola moja abdikácia. Už som dlhšie, a veľmi 

dôsledne zvažoval tento krok. Ja som za poslanca obecného zastupiteľstva kandidoval 



v najväčšej viere s cieľom maximálnej  transparentnosti, spravodlivosti konať pre túto obec 

ale bohužiaľ počas môjho pôsobenia či už, ako poslanca obecného zastupiteľstva alebo 

predsedu finančnej komisie sa jednoducho  opakujú veci s ktorými  sa ja absolútne stotožniť 

nemôžem. Bolo toho viac, ja to tu  nebudem riešiť a menovať. Možno len ten posledný prípad 

a ten bolo výberové konanie na obstaranie realizátora rekonštrukčných  prác materskej škôlky. 

Dávam dôraz na výberové konanie a jeho priebeh, nie na jeho výsledok.  Nenamietam, kto bol 

vybratý,  ale na spôsob, ako bolo toto verejné obstarávanie realizované. Darmo sme si  tu 

zvolili výberovú komisiu, ktorá mala dozerať na priebeh. Jednoducho obstarávateľ si 

realizoval verejné obstarávanie tak, ako on chcel. Ja, ako poverená osoba za obecné 

zastupiteľstvo som mal len sprostredkované informácie, čo sa týka verejného obstarávania, 

ako aj viete aj zo správy posledného zasadania  výberovej  komisie, ktorú vám poslal  Ing. 

Milan  Mečár. Ja som sa zdržal pri hlasovaní o akceptovaní výsledkov verejného 

obstarávania. To, ako sa to uskutočnilo sa jednoducho stotožniť nemôžem. Som názoru, že 

obstarávateľ  ignoroval inštrukcie, ktoré ako výberová komisia sme mu dali. A dokonca si 

dovolím tvrdiť, že v jednom prípade nehovoril pravdu. Prešli sme z verejného obstarávania na 

priame oslovenie subjektov, ktoré sme mu poskytli  a on ich mal osloviť. Oslovil len tie  

subjekty, ktoré on chcel. Dokonca tvrdil, že jeden z poslancov mu poslal mail, že mu napísal, 

aby firmu, ktorú som navrhol neoslovil, lebo vraj nemá na túto prácu kapacitu. Doteraz mi 

meno poslanca, ktorý mu údajne takúto informáciu poskytol, neposlal. Keď som oslovil 

všetkých poslancov – nikto takúto informáciu neposielal. Nebudem to ďalej riešiť.  Nie som 

proti tomu, aký bol výsledok verejného obstarávania, kto realizoval práce, ale nemôžem sa 

stotožniť s tým ako bolo zrealizované verejné obstarávanie.  Pri výberovom konaní som sa 

stretol s neochotou  obstarávateľa. Sme sa dohodli, že už nebude pre nás viac robiť  verejné 

obstarávanie a ako sa dozviem, ide pre nás znova uskutočňovať ďalšie. 

p. starosta - Toto je posledné a boli ste informovaní.  

p. Mizera - Taktiež nesúhlasím s konaním  o prideľovaný nájomných  bytov v obci.  Viackrát 

sme si povedali, že pridelenie bytov bude schvaľovať obecné zastupiteľstvo po predložení 

návrhov bytovej komisie. A toto sú ďalšie diania, ktoré ja podporovať nebudem. Ani ja a som 

presvedčený o tom, že ani nikto z nás poslancov nesmie byť v pozícii, aby jeho potreby 

a záujmy boli uprednostňované pred potrebami a záujmami ostatných občanov našej obce. Je 

našou povinnosťou, aby sme všetko naše konanie podriaďovali transparentnosti, 

spravodlivosti a nediskriminácií. A preto som sa rozhodol svoje pôsobenie, ako predseda 

finančnej komisie ukončiť.  

 

 

Komisia životného prostredia a športu  

Predseda komisie p. Turčák 

p. Turčák -  Zasadnutie sa neuskutočnilo.  

 

 

Komisia výstavby, dopravy a územného rozvoja   

p. Kuchta -  Riešili sme  výjazd z rodinného domu nad školou a odloženie osadenia stĺpov 

verejného osvetlenia v tejto oblasti. Poruchu na vodovodnom potrubí pri družstevnom plote, 

ktorá sa  nepotvrdila,  ako naša. Ďalšia porucha na vodovodnom potrubí pri rodinnom dome č. 

26  sa ešte neodstraňovala. Firma označila poruchu na opačnej strane.  Bude musieť prísť 

a vyznačiť nanovo.  Pri rodinnom dome č. 754,  je porucha ale sú tam 3 rúry a nevedia presne 

určiť miesto.  

 

Návrh uznesenia :  

 



OZ v Ochodnici berie na vedomie vzdanie sa funkcie predsedu komisie finančnej 

a správy majetku, pána Ing. Milana Mizeru, a poveruje pani Žanetu Bambúchovú 

zvolaním finančnej komisie. 

 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 188/2024 bolo prijaté.      

 

 

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správy z činnosti komisií.   

 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 189/2024 bolo prijaté.      

 

12. Správa starostu o činnosti od predchádzajúceho OZ, ciele do ďalšieho OZ  

 

p. starosta - Venoval som sa  riešeniu a prípravami  FF 2024,  vyhodnotenie projektu 

realizačných prác na MŠ a naďalej pracujem na verejnom obstarávaní pre ZŠ. 

Ciele - Stále pretrvávajúce poruchy na verejnom vodovode, príprava podujatia - Úcta 

k starším, Environmentálny Fond, príprava projekt DHZ Ochodnica.  

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správu starostu obce o činnosti za obdobie od 

predchádzajúceho zasadania OZ. 

 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 190/2024 bolo prijaté.      

 

13. Správa o finančných pohľadávkach obce za miestne dane a odpady, platby za vodu, 

platby za nájom bytov zmena stavu od predchádzajúceho OZ 

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

p. Michalinová  - Okrem faktúry od spoločnosti Sevak, a.s.,  za siedmy  mesiac máme 

uhradené všetky prijaté faktúry.  V mesiaci september sa vykoná druhý  odpis stavu 

vodomerov.  

 

Zoznam pohľadávok za nájom bytov sú  vo výške  sumy  maximálne jedného nájmu.  

Pohľadávky obce - staré nedoplatky za jún, júl, august vo výške  427,62 ,-€  221,54,-€, 

321,43,-€ . 

Z nových  predpisov je  celkovo neuhradené  vo výške 25 248,69 ,- €.  

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správu o finančných pohľadávkach obce za miestne 

dane a odpady, platby za vodu, platby za nájom bytov zmena stavu od predchádzajúceho 

zasadania OZ v Ochodnici .   

 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 191/2024 bolo prijaté.      

 

14. Správa o finančných záväzkoch obce v lehote a po lehote splatnosti 



 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správu o finančných záväzkoch obce v lehote a po 

lehote splatnosti.   

 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 192/2024 bolo prijaté.      

 

15. Návrh rozpočtového opatrenia č. 7/2024  

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

p. Michalinová -  Navýšenie príjmu -  prenájom kolíb, sponzorské a vstupné 

                                                          - refakturácia  ÚPSVaR  

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 7/2024 s úpravami. 

 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 193/2024 bolo prijaté.      

 

16. Návrh rozpočtového opatrenia podnikateľskej činnosti č. 2/2024   

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

p. Michalinová -  Navýšenie je možné len o nové vodovodné prípojky.    

Za mesiace  10, 11 a 12 nebudeme mať  krytý rozpočet na úhradu.  

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje rozpočtové opatrenie podnikateľskej činnosti č. 2/2024. 

 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 194/2024 bolo prijaté.      

 

17. Čerpanie rozpočtu obce za druhý štvrťrok 2024 

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

p. Michalinová -  Prekročené čerpanie rozpočtu obce prešlo úpravou rozpočtu č. 7/2024.  

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správu o čerpaní rozpočtu obce za druhý štvrťrok 

2024. 

 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 195/2024 bolo prijaté.      

 

18. Čerpanie rozpočtu podnikateľskej činnosti za druhý štvrťrok 2024 

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 



Príjem z vystavených faktúr za odber vody predstavuje  20 000,- € . Odpis stavu vodomerov 

sa vykonáva 2,- krát ročne.   

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správu o čerpaní rozpočtu podnikateľskej činnosti za 

druhý štvrťrok 2024. 

 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 196/2024 bolo prijaté.      

 

19. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Ochodnica na II. polrok 

2024 

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

p. kontrolór -  Plánovaná kontrolná činnosť :  

     1.  Kontrola stavu zákonitosti všeobecné záväzných nariadení a smerníc schválených OZ     

obce Ochodnica.   

      2. Kontrola zúčtovania poskytnutých dotácií obcou Ochodnica. 

Pravidelné kontroly:  

1. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva za rok 2024 po každom 

zastupiteľstve.   

2. Pomoc pri spracovaní VZN a iných materiálov obce.  

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Ochodnica 

na II. polrok 2024. 

 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 197/2024 bolo prijaté.      

 

20. Rôzne 

 

p. Kuchta -  Dopravné značenie  pri ZŠ stratila platnosť. Malo by sa odstrániť.  

Blíži sa nám zimné obdobie - záujemcovia o vykonávanie  zimnej údržby by sa už mohli  

hlásiť.   

p. kontrolór - Faktúra od  p. Kekely prečo sme platili ? Bola to obecná akcia  ?  

p. Turčák - Áno, bola.  

p. Kuchta - Nájomníci, občania sa sťažujú  na devastačný stav  schodov na dolnom cintoríne.   

 

21. Diskusia  

 

22. Záver 

 

Po vyčerpaní jednotlivých bodov programu starosta poďakoval prítomným poslancom a 

zamestnancom OU za konštruktívne rokovanie. Zaželal ešte príjemný večer a ukončil siedme  

obecné zasadnutie v čase o 20:59.  

 

Záznam je dostupný na https://wnet-technology.sk/ochodnica-archiv  

 

Zapísala: Mgr. Dana Červená, zamestnanec OÚ.  

https://wnet-technology.sk/ochodnica-archiv


 

 

 

 

              Lukáš Turčák                                              Martin Kuchta  

              I. overovateľ                                                II. overovateľ  

  

           

 

 

                                   Radoslav Ďuroška, starosta obce 

 

 

 

 

 


